
V A C A T U R E  V O O R

Vinea

Z O N D A G  2 6  N O V E M B E R
1 2 : 3 0  D 1  -  A L M E E R S E  D 1 
1 4 : 4 5  H 1  -  B L O E M E N D A A L  H 1

S U P E R  S U N D A Y  
B E  T H E R E ,  E N J O Y  I T !



Van de Velden

Afgelopen zondag speelden wij een wedstrijd uit tegen Cartouche. Het was 
een heerlijke hockeydag, waarbij het zonnetje scheen. De sfeer zat er zoals 
altijd weer goed in. Iedereen had zin om te knallen. 
 
Al snel kregen we in de eerste helft de 1-0 om onze oren. Kort daarna 
wisten we een corner te creëren. Deze ging er helaas niet in. Maar we lieten 
zien, dat wij niet zomaar opgeven. We groeiden in de eerste helft en werden 
steeds beter. Na een aantal kansen aan beide kanten, gingen we de rust in. 
 
Kort na de rust startte we slordig. Na een aantal tegenslagen viel hun 2-0 in 
de derde kwart. In de korte pauze wisten we dat we nog één kwart hadden 
om dit om te draaien. En dus gingen we één op één pressen. Onze start 
was flitsend en we wisten direct twee hele goeie kansen te vormen. Helaas 
gingen deze er niet in. Later in de vierde kwart kregen we een strafcorner. 
Rixt sleepte de bal naar de paal en Vivienne wist deze binnen te tippen. 2-1 
met nog een kleine 10 minuten te gaan. 

Onze keeper Guusje, wist ons goed op de been te houden, door een 
paar fantastische reddingen. We bleven gas geven en zo haalden we in 
de slotfase nog een strafcorner. De bal kwam op de voet, we kregen een 
herkansing. De scheidsrechter floot af. Dit betekende dat dit het laatste 
moment van de wedstrijd was. Iedereen op de kop cirkel. Nog één keer 
met z’n allen. Anouk nam de bal mee op haar stick en wist deze zo de goal 
in te krijgen! Zo eindigde deze zonnig zondag (waarbij we alleen nat zijn 
geworden door de sproeier van het andere veld) in een 2-2. 
 
Volgende week spelen we onze laatste veldwedstrijd om 12.30 uur thuis 
tegen Almere. Als wij deze winnen dan gaan we als koploper de winterstop 
in. Na onze wedstrijd speelt heren 1 om 14.45 uur . Beide spelen we in 
De Kuil, wat weer een SuperSunday betekent! We kunnen alle support 
gebruiken. Hopelijk zien we jullie volgende week!!

T O C H  E E N  P U N T  I N  D E  L A A T S T E  S E C O N D E



Van de Velden



Voorstelronde Heren 1 - 5

Fotocredits: 

Menno Bausch



Fotocredits: 

Menno Bausch

Fotocredits: 

Menno Bausch



E V E N  V O O R S T E L L E N :  M O 1 0 - 0 4

Van de Velden

Dit super team heeft een hele goede start van het hockeyseizoen gehad. 
Bijna alle wedstrijden tot nu toe gewonnen en sinds de herfstvakantie nog 
ongeslagen! Maar nog belangrijker, het is een super gezellig team! Dit weekend 
geen wedstrijd op zaterdag ivm het opbouwen van de blaashal, maar op 
zondagochtend. En gezien het weer was dat helemaal niet erg… 
 
We speelden tegen Maarssen MO10-05. Een lekkere fanatieke pot waar de 
dames mooi technisch spel lieten zien en eindigde in een 6-2 winst! Nog twee 
wedstrijden knallen en dan op naar de zaal. 
 
Volgende week gaat dit gezellige team samen pizza eten. Wij als coaches 
hebben er nu al zin in!



Van de Velden
I N  D E  S T U D I O  M E T  D J  F L O R I S  M O L E N A A R

Boaz en Timme bij 3FM!

Tijdens de laatste tophockey avond hebben we geboden op een rondleiding bij 
3FM door Floris Molenaar (oud-speler Heren 1) Afgelopen zondag ben ik samen 
met mijn zonen Boaz ( JO14-1) en Timme ( JO12-4) naar 3FM gegaan. 
 
Floris heeft daar ons alle kneepjes van het vak geleerd en mochten ook zelf radio 
maken in de echte studio. Floris deed het super leuk. Hij is te horen in de vroege 
ochtend en daar luisteren zo 50.000 mensen naar. Soms mag hij ook invallen 
op andere tijdstippen en dan heeft hij wel 500.000 luisteraars. Floris...veel dank 
voor deze mooie ervaring. 
 
Maarten, Boaz & Timme Burgers



Voorstelronde Dames 1 - 5

Fotocredits: 

Menno Bausch



Fotocredits: 

Menno Bausch



SCHAERWEIJDE 
TOPHOCKEY

V S

D E  K U I L  -  Z E I S T

Z A T  2 5  N O V  -  1 2 . 1 0  U U R

M E I S J E S  O 1 6

V S

W A R A N D E L A A N  7  O O S T E R H O U T

Z A T  2 5  N O V  -  1 4 . 0 0  U U R

M E I S J E S  O 1 8

D E  K U I L  -  Z E I S T

Z O N  2 6  N O V  -  1 2 . 3 0  U U R

D A M E S  1

V S



SCHAERWEIJDE 
TOPHOCKEY

J O N G E N S  O 1 6

V S

D E  K U I L  -  Z E I S T

Z A T  2 5  N O V  -  1 2 . 0 0  U U R

V S

D E  K U I L  -  Z E I S T

Z A T  2 5  N O V  -  1 4 . 0 0  U U R

J O N G E N S  O 1 8

V S

D E  K U I L  -  Z E I S T

Z O N  2 6  N O V  -  1 4 . 4 5  U U R

H E R E N  1



M O 1 4 - 5 C  H A D  C Y C L I N G  D I N N E R !

Van de Velden

Op 4 november, na een koude, natte wedstrijd tegen Leusden had MO14-5C 
hun eerste teamuitje van dit seizoen: een cycling dinner. 
 
In steeds wisselende groepjes aten zij bij teamgenoten thuis op 
verschillende adressen. Tussendoor dus op de fiets. De regen hield deze 
stoere meiden niet tegen om veel lol met elkaar te maken en elkaar beter 
te leren kennen. Bij het toetje was iedereen weer bij elkaar. Er is gezellig 
gekookt, gekletst, gesmuld en een potje Weerwolven gespeeld. 
We hebben ontdekt dat pepernoten en chocola eigenlijk bij elke maaltijd wel 
een goede combi zijn. 
 
Op naar het volgende teamuitje! De feestcommissie van MO14-5C is aan zet.



Van de Velden
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V O L G  J I J  O N S  A L ?  D O E N !
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Super Sunday 
1 2 : 3 0  D 1  –  H O D  D 1   4 - 2
1 4 : 4 5  H 1  –  K Z  H 1     3 - 2

 Dinsdag 
I N F O - A V O N D  O U D E R S  O 8  &  O 9 - J E U G D

Zaterdag 
G L O W  I N  T H E  D A R K  G O L F 

Zaterdag & Zondag
O P B O U W  B L A A S H A L  B L A E S W E I J D E 

18
19

Dinsdag
A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G

Donderdag 23 november 
S C H E I D S R E C H T E R S C A F É  Z A A L

23

Super Sunday 
1 2 : 3 0  D 1  –  A L M E R E  D 1
1 4 : 4 5  H 1  –  B L O E M E N D A A L  H 1

26

21



I N T E R V I E W  M E T  P A T R I C K  C O A T E S  ( H 1 )

De sloper van Rotterdam!

Je bent nu 4 maanden in Nederland, hoe ervaar je het land en de club? 
Gek om te denken dat het pas 4 maanden geleden is. Ik denk dat we het 
er over eens zijn dat als je Australië en Nederland naast elkaar zet, het 
moeilijk is om veel gelijkenissen op te noemen. Daarom keek ik er naar uit 
om echt uit mijn Australische bubbel te stappen en een nieuw avontuur 
aan te gaan. Ik wist dat het ‘onbekende’ uiteindelijk een plek zou worden 
waar ik me thuis zou kunnen voelen en Schaerweijde heeft een geweldig 
platform voor mij gecreëerd om een   leven op te bouwen. 
 

Waar woon je nu? 
Samen met de andere Australische ‘import’ Jonathan (Bretherton) en zijn 
lieve vriendin Remi wonen wij sinds augustus in Zeist .Maar deze week 
verhuizen we naar de meer bruisende stad Utrecht waar we enorm naar 
uitkijken. 
 
Wat doe je naast het hockey? 
Thuis in Australië studeer ik nog en heb de ambitie om leraar biologie, 
scheikunde en wiskunde te worden op de middelbare school. Als ik echt 
helemaal vrij heb, ga ik altijd naar buiten om te surfen, te vissen of op de 
een of andere manier met het buitenleven bezig te zijn.
 
 

Patrick (links) en Jonathan



De sloper van Rotterdam! Hoe bevalt het team en hoe zijn de eerste maanden verlopen met je 
nieuwe teamleden? 
Wat een geweldig stel mensen! Ik ben door iedereen met open armen 
ontvangen. Het is altijd een uitdaging om een   nieuwe groep bij elkaar te 
brengen. Er zullen altijd kinderziektes zijn, maar we hebben fantastisch werk 
verricht door te proberen de problemen die we zijn tegengekomen op te 
lossen en daar zullen we op blijven voortbouwen. 
 
Vind je het leuk om thuiswedstrijden in de Kuil te spelen? 
Ik vind het helemaal geweldig om in De Kuil te spelen. De 12e man is echt 
geweldig! De atmosfeer in De Kuil tijdens de wedstrijd is niet normaal. Je voelt 
de steun! Ook voor onze tegenstanders is het soms lastig om in De Kuil te 
spelen. Sommige zijn echt onder de indruk! 
 
Als je naar de laatste paar wedstrijden kijkt, zie je een stijgende lijn. 
Waar gaat die eindigen? 
Ja dat klopt! We hebben wat aanpassingen gedaan qua veldposities en tactiek 
en dat leverde punten op. Dan zie je ook dat het zelfvertrouwen groeit en 
dat je als team steeds meer gaat geloven in een goed resultaat. Het is heel 
belangrijk dat we dit gevoel meenemen naar de start van de 2e seizoenshelft! 

 

Afgelopen zondag scoorde je jouw eerste strafcorner, een prachtig en 
heel belangrijk doelpunt. Wat ging er door je heen toen je op kopcirkel 
stond? 
Het was zeker een belangrijk moment voor mij. Het gekke was dat ik nog niet 
veel corners heb kunnen nemen, dus was dit wel een moment om het goed 

Patrick (links) en Jonathan



te doen. Na de eerste corner waarvan ik zeker wist dat het een strafbal 
had moeten zijn, voelde ik meer power en de drive om de tweede hard en 
geplaatst op goal af te vuren. Ik was super blij en had stevig gebaald als het 
geen doelpunt was geworden. 
 
Gelijkspel tegen Pinoke, winnen van KZ en Rotterdam, wat is jouw 
voorspelling voor de tegen Bloemendaal? 
Ik denk dat het een spannende wedstrijd gaat worden. Zij hebben een 
aantal aansprekende namen en wij zijn een team met een verrassend sterk 
tactisch plan. Het elftal dat het beste als team fungeert, maakt de meeste 
kans op de overwinning. Een ding is zeker: onze gasten zullen met een 
ongemakkelijk gevoel naar Zeist afreizen. 
 
Over een week is de eerste seizoenshelft voorbij, ga je terug naar 
Australië? 
Ja. Tussen januari en februari ga ik ongeveer 5 weken terug naar het warme 
Australië. Ik kijk uit naar de blauwe lucht en 30-35 graden en de familie en 
vrienden die ik zo lang heb moeten missen. Maar ik zal zowel met Kerstmis 
als met Oud en Nieuw hier in Nederland zijn. 
 
Wat ga je in die periode thuis in Australië doen en tot slot, hoe is de 
Kerst in je zwembroek? 
Ik ga vooral genieten! Mijn vader en een van mijn beste vrienden gaan 
trouwen dus dat wordt geweldig. Daarnaast ga ik mij opladen voor de 
tweede helft van het hockeyseizoen door lekker te gaan surfen, vissen 
en kamperen met vrienden en familie en daar hoort inderdaad een 
zwembroek bij! : )



D A N K  A A N  A L L E  V R I J W I L L I G E R S !

De Blaesweijde is klaar voor actie

Met vereende krachten is het gelukt 
om de Blaesweijde weer up & running 
te krijgen voor het zaalseizoen. 

Hoewel de weergoden bepaald niet 
meewerkten - want eerst teveel regen 
en toen weer te veel wind - is de klus 
toch weer geklaard. 
 
Heel veel dank voor het harde werk, 
tijd en de inzet verenigingsmanager 
Arnaud, super vrijwilliger Fred 
Koopman en alle anderen die mee 
hebben geholpen! 

Op naar een geweldig zaalseizoen!



J O 1 2 - 1 :  S U P E R G E Z E L L I G !

Van de Velden

Of de jongens van JO12-1 nou hockeyen, voetballen, bowlen of kamperen, 
ze doen het met volle overgave. Deze fanatieke mannen zijn ook nog eens 
super gezellig en gedisciplineerd. Onder leiding van coaches Just en Nees 
worden er mooie wedstrijden gespeeld, zo werd Laren zaterdag met 4-2 
verslagen!


